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 REPUBLIKA HRVATSKA 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

GRAD IVANEC 
 

     GRADSKO VIJEĆE 
          

KLASA: 023-05/16-01/01 

URBROJ: 2186/012-02/05-16-2 

 

Ivanec, 10. ožujka 2016. 

 

Z A P I S N I K  

od 10. ožujka 2016. godine 

 

sastavljen na 22. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj 

vijećnici, Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

 

Započeto u 18.00 sati. 

 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

 

Nazočni su bili: Edo Rajh, Mladen Canjuga, Franjo Dukarić, Stjepan Držaić, Jasenka 

Friščić, Milena Golubić, Vladimir Lacković, Marko Hrg, Katica Levanić, Dragutin 

Lukavečki, Ivan Sedlar, Goran Slavinec, Tibor Surjak, Nikolina Vlahek Canjuga.  

 

Izostanak su opravdali: Ljubica Friščić, Dražen Piskač, Mirko Žimbrek. 

 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Čedomir Bračko i 

Branko Putarek  – zamjenici gradonačelnika, Marina Držaić, Ljiljana Risek, Maja 

Darabuš, Jelena Cuković, Stjepan Vincek, Irena Romanić – Upravni odjeli Grada 

Ivanca, Lana Labaš – Poslovna zona Ivanec d.o.o., Mladen Stanko  – Ivkom d.d. 

Ivanec, Andreja Loparić – VTV Varaždin, Ivan Šinko - snimatelj VTV-a, Tajana 

Daraboš – Radio Ivanec d.o.o., Mateja Evačić – polaznica stručnog osposobljavanja 

u Upravnom odjelu za poslove gradonačelnika.  

 

Sjednicu vodi Edo Rajh – predsjednik Gradskog vijeća: Sve vas skupa lijepo 

pozdravljam na početku današnje, 22. sjednice Gradskog vijeća za koju ste dobili  

materijale. Mi još nismo na tabletima, ali koliko čujem da se nešto sprema pa 

vjerojatno budemo, s obzirom da je jučer u Šibeniku bila neka takva vijest. Vjerojatno 

ćemo se i mi malo informatizirati s vremenom. 
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Milorad Batinić: Tableti su već passe. 

Predsjednik konstatira da je nazočno 14 vijećnika od ukupno 17 pa će se donositi 

pravovaljane odluke. 

 

Predsjednik Vijeća predlaže za sjednicu dnevni red primljen uz poziv, s obzirom da 

predlagatelj niti nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

 

Svih 14 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednik 

konstatira da je jednoglasno, s 14 glasova „za“, usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

1. Zapisnik s 20. sjednice Gradskog vijeća  održane 30. studenog 2015. 

godine 

2. Zapisnik s 21. sjednice Gradskog vijeća održane 22. prosinca 2015. 

godine 

3. Izvješće Mandatne komisije o stavljanju vijećničkog mandata u 

mirovanje i verifikacija mandata zamjeniku vijećnika 

4. Odluka o donošenju Akcijskog plana provođenja Strategije razvoja 

Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. godine za 2016. godinu  

5. Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 

za 2016. godinu 

6. Odluka o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za 

Grad Ivanec 

7. Odluka o izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca 

8. Odluka o osnivanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana 

9. Odluka o imenovanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge 

građana 

10. Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut i poslovnik 

11. Izvješće o obavljenoj reviziji Upravljanje i raspolaganje nekretninama 

jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na području 

Varaždinske županije 

12. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje 1. srpnja 

do 31. prosinca 2015. godine 
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13. Izvješće o radu i financijskom poslovanju groblja za 2015. godinu tvrtke 

Ivkom d.d. Ivanec kao Uprave groblja, za groblja u Ivancu, Prigorcu, 

Margečanu i Radovanu 

14. Izvješće davatelja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada, tvrtke Ivkom d.d. Ivanec, za 2015. godinu 

15. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Ivanca za 2015. 

godinu 

16. Izvješće o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u 2015. 

godini u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupka za izradu i 

donošenje prostornih planova na području Grada Ivanca 

17. Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na kčbr. 2774 i 2775 u k.o. 

Cerje Tužno 

18. Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na dijelu kčbr. 60/2, k.o. Kaniža 

 

 

Aktualni sat 

 

Pitanja su postavili sljedeći vijećnici: 

 

1. Katica Levanić: Zamoljena sam od roditelja djece koji polaze Osnovnu školu 

Ivanec da postavim pitanje gradonačelniku. Molim da mi odgovorite kada će 

početi radovi na nadogradnji Osnovne škole i da li će uopće biti nadogradnje 

jer se puno pisalo u Ivanečkim novinama, slušalo putem medija, a sve je 

utihnulo. Najavljeno je da će radovi početi 2014. godine, a dovršetak do 9. 

mjeseca 2015. godine kada počinje početak školske godine i kada će učenici 

početi pohađati jedno smjensku nastavu. Zanima me zašto uopće nije počela 

nadogradnja? 
 

2. Mladen Canjuga: U kojoj se fazi nalazi projekt rekonstrukcije županijske ceste 

koja prolazi kroz mjesto Horvatsko? 

 

3. Tibor Surjak: Evo da se nadovežem na gradonačelnika. Normalno da su 
tableti passe  pošto smo mi ponovo izabrani za grad budućnosti, mislim da su 
tableti već prošlost. Mene zanima, ponovo smo mi naj grad, grad budućnosti, 
za strana ulaganja i tako, mene zanima koliko je ta cijela priča koštala da se 
uopće nas uvrsti u Timesu oko toga?  Zatim, vezano sve na drugu i treću 
stranicu ovih novina. Najmanje smo trošili na reprezentaciju, vidim da se tu 
spominje i oproba kojoj to najviše smeta. Nama to ne smeta uopće, nego da 
smo skup Grad sam po sebi. U novinama bi po meni trebalo objaviti takve 
neke pokazatelje koliko zbilja košta Grad Ivanec građane grada Ivanca. Što se 
tiče toga Grada budućnosti, ne kužim kako je uopće u Dnevnik došla Ivančica 
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Ivanec koja posluje preko 50 godina sa nekakvim stranim ulaganjima, to mi 
nije baš jasno. HEW ajde, oni su kratko kod nas, nekih petnaestak godina, 
tako da još to može. I vezano isto na to, čujem da u tvrtki Wenker – Križanec 
da nisu s vama htjeli razgovarati za reportažu, pa me zanima koji je razlog 
tome?  
 
 

4. Stjepan Držaić: Mene zanima, priča se da u ivanečkom poduzeću Ivančica, 
koje je jedno od najboljih, u zadnji 2 – 3 mjeseca su radnici dobili 20 otkaza, 
pa se malo boje svoje budućnosti. Zanima me da li je upoznat gradonačelnik  
s tim problemom? 
 

5. Lukavečki Dragutin: Na području Margečana ima klizišta, pa mještane zanima 
jer su sredstva već odobrena za ta klizišta, kada će krenuti sanacija tih 
klizišta? 

 

Na pitanja vijećnika odgovorio je gradonačelnik Milorad Batinić: 

1.  Milorad Batinić: Znate da je Županija osnivač osnovnih i srednjih škola u našoj 

županiji, osim Grada Varaždina. Županija je tijekom prošle godine raspisala 

natječaj, mislim da je bilo u dva navrata. Nažalost, nitko se tada nije javio od 

izvođača na taj natječaj, tako da se nije niti moglo krenuti s time. Trebalo je 

dorađivati određenu tehničku dokumentaciju sukladno novim propisima, 

vezano i za energetsku učinkovitost itd., implementirati u sam projekt i natječaj 

određene direktive. Kada će sada početi, teško mi je to reći, pogotovo 

temeljem današnje prezentacije i usvajanja državnog proračuna gdje vidimo 

da praktički država prestaje sufinancirati JPP u Varaždinskoj županiji, što je 

prethodna Vlada bila prihvatila i financirala JPP, tako da po tome bi sada teret 

JPP–a sav pao na županiju i jedinice lokalne samouprave shodno onom 

ugovoru prije preuzimanja od strane države, odnosno potpisivanja toga 

sporazuma. Isto tako, vjerojatno ste čuli, znači, država isto ide na redukciju što 

se tiče srednjoškolskog prijevoza. Ja ne bih htio sad unaprijed špekulirati što i 

kako, jedino mogu komentirati što je sam ministar rekao da li će se do polovice 

ove godine, odnosno do kraja ove školske godine financirati u cijelosti. Nakon 

toga bi se do konca godine trebali izraditi neki kriteriji temeljem socijalnog 

cenzusa i koliko sam shvatio, od 9. mjeseca, od početka nove školske godine 

država bi bila uključena sa 50%, a preostali dio, ministar je rekao da poziva 

lokalnu samoupravu da kandidiraju na europske fondove, da nam Europa 

financira prijevoz naših srednjoškolaca, u doslovnom smislu riječi. Tako da ne 

znam, teško mi je u ovom trenutku odgovoriti u cijelosti na pitanje da li će se 

graditi, kako će se graditi, mogu dati osoban sud iz onoga što se može iščitati 

iz proračuna i najave ove Vlade. Nisam siguran, međutim, ovo pitanje svakako 

da će u narednim razdobljima i temeljem vašeg upita, proslijedit ćemo upit 

Varaždinskoj županiji, možda ima ona nekih informacija više.   
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2. Milorad Batinić: Rekonstrukcija županijske ceste kroz Horvatsko je bila 

najavljena od strane ŽUC –a. Prema informacijama od prošlog tjedna, bili su 

određeni kontakti oko toga što ne očekujemo više da bi troškovi zimskoj službi 

od strane ŽUC –a trebali, odnosno da bi zimska služba trebala biti prisutna na 

županijskim prometnicama. Vjerojatno će biti određenih ušteda u tom dijelu, 

dobili smo informaciju da će se do konca 3. mjeseca, dokad je zimska služba 

još u pripremi ili aktivna, ne želi ništa projicirati za naredno razdoblje tako da 

nakon toga ćemo dobiti jednu kvalitetniju informaciju kada bi se i na koji način 

išlo u rekonstrukciju. A isto tako i na Vijeću za prevenciju je bilo aktualizirano 

to pitanje tako da ćemo isto prema ŽUC – u ići i sa dijelom upita i sa Vijeća za 

prevenciju, a mi ćemo isto ići, shodno našim programima da vidimo da li će se 

ići i ove godine, u kojoj mjeri će se ići i naravno, treba definirati zahvat, veličinu 

zahvata, tako da velim, teško mi je kazati, ali velim, temeljem odgovora ŽUC–a 

proslijedit ćemo na sljedećem Vijeću kada dobijemo odgovor na to pitanje. 

3. Milorad Batinić: Na pitanje gospodina Surjaka, naj grad, koliko je cijela priča 

koštala? Cijela priča je koštala nula kuna. 

Tibor Surjak: Ja raspolažem s drugačijom informacijom, ali dobro, ako vi velite 

da je nula, onda je valjda nula. 

Lana Labaš: Gradonačelniče, neka vam vijećnik pojasni s kakvom 

informacijom raspolaže. 

Edo Rajh: Samo malo, da ne bi došlo opet. Obično je tako kada gospodin 

Surjak nešto pita, onda je komentar između. Ja se slažem da je aktualni sat. 

Vi ste postavili pitanje, gradonačelnik će vam odgovoriti. Ako ne budete 

zadovoljni odgovorom, onda možete još dodatno potražiti pojašnjenje. Tako da 

molim vas da se toga držimo jer čitao sam zapisnik s prošle sjednice i cijelu 

prepisku na dvije stranice. Da ne bi do toga došlo.  

Milorad Batinić: Znači, koliko je ta priča koštala. Isto je bilo pitanje 2014. i 

2015. godine kada smo ušli u top 10 gradova. Tada smo bili deseti. Ove 

godine smo ocijenjeno je  od Financial Timesa da smo prvi, po strategijama za 

privlačenje investicija, u toj kategoriji do 100.000 stanovnika. Koštalo je 

onoliko vremena koliko je, koštalo je jako puno, ali ne direktnog novca. Mi smo 

dobili tu nagradu temeljem svega onoga što se radilo intenzivno od 

2008./2009. do danas, još se uvijek radi i radit će se u budućnost. Ako to 

mislite valorizirati, onda je to jako puno novaca. Samo kandidiranje nije trebalo 

ništa platiti, niti nikakva kotizacija na to. Svaki grad, svaka jedinica lokalne 

samouprave, svaka jedinica regionalne samouprave mogla se javiti na 

natječaj. Osim, ja sad ne mogu kazati koliko je to bilo, nekih 20 ili koliko 

stranica teksta je trebalo napisati, odnosno koliko je trebalo dokazati. Znači, ali 

to rade zaposlenici naše uprave.  To je cijena. 
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Lana Labaš: Ako pitate tko je radio pripremu, ja sam radila prijavu, i prvi put i 

ovaj put, tako da ako vas interesira kako izgleda prijavni obrazac i ako 

baratate s poslovnim engleskim, dođite ga pogledati k meni.  

Milorad Batinić: Znači, nije trebalo ništa plaćati ništa. To je jedna besplatna 

reklama. Da smo plaćali sve te reklame, sve te televizije koje su zvale nas da 

dođu, to bi koštalo enormno puno i naravno bili bi odbijeni jer mi to ne 

možemo platiti. Nadalje, najmanje je utrošeno na reprezentaciju, koliko košta 

Grad u cijelosti? Pa mislim moram se čuditi nad tim pitanjem, pa vi imate, vi 

ste vijećnik, vi imate proračun pred sobom. Pa mislim da si to možete iščitati. 

Kako se Ivančica našla na televiziji? Naime, gledajte, kada dođu televizijske 

ekipe tada mi ne možemo utjecati na njih i mi im raditi scenarij i kreirati im što 

oni da rade. Mi smo im samo u ovom dijelu da li nas možete otpeljati do WE – 

KR –a, da li me možete otpeljati u Poslovnu zonu, u Industrijsku zonu, da mi to 

poslikamo i da intervjuiramo ukoliko vlasnik privatne tvrtke ili neke druge 

dozvoli jer želi dati intervju. Ništa drugo. Zašto neke tvrtke nisu željele dati 

intervju, a bili su mediji kod njih, ja to ne znam. Ja to ne mogu znati, jedino 

znam da gospodin Križanec nije bio u Hrvatskoj. To znam. Bili smo u HEW – 

u, bili smo kod gospodina Bezaka u Poslovnoj zoni.. Da li, dajte, koja još ima 

industrija kojih ima, mi bismo željeli poslikati. Imaju naš registar, hvala Bogu 

jedan od rijetkih gradova koji ima registar svih tvrtki, malih, srednjih, velikih, 

mikro obrtnika i veli hoćemo ići u Ivancu. Ja ni ne znam, s nama nitko nije bio 

u Ivančici. Zašto su oni tu reportažu objavili, to njih morate pitati, a ne nas. I 

nije točno kako ste vi interpretirali da je gradska uprava ili netko od nas 

prezentirao da je Ivančica koristila benefite u Poslovnoj ili Industrijskoj zoni, to 

naprosto nije točno, to naprosto nije točno. Mislim, to je tema da sada ne 

pričam. Nismo radili statistiku, vjerujem da gospođa Risek, pročelnica kada 

vodi medije i određenu evidenciju. Koliko je to bilo besplatne reklame, ne za 

Grad, i za Grad posredno, ali za sve, za građane grada Ivanca, za 

gospodarstvenike grada Ivanca, za sve, u konačnici za Varaždinsku županiju i 

Sjevernu regiju. Da, ja sam dao, zvali su iz Slobodne Dalmacije. To je bilo 

čuđenje nama, zašto. Mnogi portali, Al Jazeera, ok, super, promovirat će se 

određeni gospodarstvenici i na televiziji i ne znam na području kojeg oni 

emitiraju. To je sve što Grad radi da stvori jedno povoljno poslovno područje, 

nažalost s kojim se ne može pohvaliti Republika Hrvatska. Tu se slažem. Tako 

da ne vidim ništa loše u tome, osim ako vi imate neki drugi, bolji prijedlog, 

kvalitetniji prijedlog kako da vršimo promociju. Ne bih sada želio oduzimati 

vrijeme, mislim da na našim web stranicama, na stranicama Poslovne zone, 

da ima točno koji su benefiti, što sve Grad radi, ne samo za sebe, za svoju 

promociju, nego i za promociju gospodarstvenika Grada Ivanca. Da sad ne 

nabrajam godišnje koliko raznih edukacija, koliko raznih radionica, od 

gospodarskog sajma, od gospodarskih foruma, poslovnog uzleta itd. koliko 

promo materijala, poziva ih se na sajmove, o trošku Grada točno. Grad će 

štampati materijale, to vi ne trebate. Da dovršim konkretno, zadnje sa 
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Projektnim uredom koji je isključivo na dispoziciji svim gospodarstvenicima, od 

OPG –a, mikro, malim, srednjim obrtnicima i velikima, tko želi. Ja ne vidim 

ništa loše u tome. A kruna svega, vi možete jako puno raditi, a da to niste 

prezentirali na adekvatan način, ja mogu zahvaliti samo koliko će se to 

prenijeti, svim televizijskim ekipama, svim novinarskim ekipama, svim 

portalima što su promovirali gospodarstvenike grada Ivanca. Ako ste vi 

nezadovoljni s time, ja vas pozivam, dajte neki drugi prijedlog.  

4. Milorad Batinić: Na pitanje gospodina Držaića - Ivančica 20 otkaza, da budem 

iskren ne znam o čemu se radi. Znam da je bilo u kontaktima još prošle 

godine, prethodnih godina, pogotovo na sastancima Poslovnog kluba, da su 

predstavnici tvrtke Ivančica, tvornice obuće, isticali dob svojih zaposlenika i 

zaposlenica. Znači da na neki način ljudi u višim godinama, 50 - ih godina ne 

mogu ispuniti, ispoštovati normative. I tada je bilo traženo, razgovarali smo i 

sa Ministarstvom rada da se pokuša, naravno,  ne može se to primijeniti samo 

na jednu tvrtku, nego na razini Varaždinske županije, da se pokuša naći 

određena sredstva, pretpostavljam da se fondove EU, pogotovo socijalni 

fondovi, možda neki drugi, mogu uključiti, da se na neki način subvencionira 

plaća ili da se ide na, kao što je to nekad bilo, neki vid zaštitnih radionica. 

Nažalost, nismo uspjeli dovršiti taj projekt  tijekom prošle godine do kraja, 

ustvari započeti projekt. Naravno da ću i sa novom ministricom također 

pokušati stupiti u kontakt, prenijeti tu ideju jer to nije problem samo grada 

Ivanca. Općenito, velika većina prerađivačke industrije i to pogotovo oni, 

kvalificirani su tekstilna, kožarska i ne znam koje su sve u toj branši. To je 

specifičnost. O otkazima ne znam, ali isto tako morate shvatiti jednu stvar da 

Grad nema nadležnosti.  Grad nema nadležnost, ali isto tako imali smo 

prethodnih godina i slučajeve i zatvaranja tvrtki i stečajeva, i Grad je uvijek 

uskočio i uskočit će i dalje kao potpora ljudima koji  ostaju bez posla, shodno 

našem socijalnom programu, mimo programa centra za socijalnu skrb. 

5. Milorad Batinić: Prošle godine smo dobili obavijest od Hrvatskih cesta da su dva 

klizišta u Margečanu – Biškupovec 1 i 2, kako smo ih bili sistematizirali. Grad 

je tu izradio kompletnu projektnu dokumentaciju, studiju utjecaja zahvata na 

okoliš, dokumentaciju smo još koncem prošle godine predali u Hrvatske ceste. 

Ono što smo zadnje dobili sada informaciju, trebalo je vremena nakon izbora 

da se Vlada konstituira itd. Prema našim informacijama da li je raspisan ili je u 

fazi raspisivanja javni natječaj za sanaciju tih klizišta od strane Hrvatskih 

cesta, one su preuzele taj dio posla, čim to završi, nadam se odabiru izvođača 

i početku radova. 

Tibor Surjak: Naravno da ja nemam ništa protiv Ivančice, dapače, što više ljudi 

radi, to više plaća, to više sretnih familija, ali je na Dnevniku krenula reportaža,  

mali gradovi s najboljim strategijama za privlačenje stranih ulaganja i onda 

Ivančica. Pa mislim, to je firma koja posluje 40 i kusur godina na području 

Ivanca. Dajte, nemojte biti smiješni. Kakva nova ulaganja? HEW, ajde, to jesu 
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nekakva nova ulaganja, ali to je firma koja posluje isto 15 godina, samo je 

promijenila lokaciju svojeg djelovanja. To je prva stvar. Druga stvar što se tiče 

najskromniji hrvatskih gradova,  da li ja znam koliko košta Grad Ivanec? Da, ja 

znam koliko košta Grad Ivanec, pa bih molio da se i građane Grada Ivanca 

obavijesti koliko košta Grad Ivanec. Da ne bi to bilo da Grad Ivanec troši samo 

na kako piše tu, iće i piće 47, ali ne čak ni 47, nego 43, nego da se napiše 

zbilja kako to funkcionira, da se ljudi upoznaju s tim. I to je u principu to.  

Milorad Batinić: Kao što sam i rekao uvodno, nisam ja režiser, nitko od nas u 

Grad ne može. Tu imamo i novinara, osobu od struke koja zna kako se rade 

reportaže. Urednik ima glavnu riječ. Koga će oni staviti, naprosto mi to ne 

možemo odrediti, definirati. Ali ponavljam, zašto su stavili Ivančicu, ne znam, 

ja to nisam niti vidio, nisam stigao popratiti. Znači, mi nismo urednici. Tu vam 

je gospođa Loparić s VTV-a, ona može kazati. Dođe, hoće to i to vidjeti, kuda 

ona poslije ode, otkud ja da znam. Ona odgovara svom uredniku, a ne meni ili 

nekome od službi.  

Tibor Surjak: To je laž, na TV – u je onda bila laž. Meni je bilo onako mučno 

gledati. To je trebao netko iz Grada reći, čujte nije to baš tako, Ivančica je 

jedna druga priča, ovo je jedna treća priča. Znači, ok, dobro. 

Milorad Batinić: Isto tako je bilo na Radio Otvoreno nagradno  pitanje: koji je 

grad prvi u Hrvatskoj po strategijama privlačenja investicija i ovaj čovjek je 

rekao Ivanec, a novinarka veli ne, Zagreb je. I što bih ja sad napravio? 

Tibor Surjak: Oprostite, još samo jedno, ako bih mogao dobiti pisani odgovor, 

da ovo ništa nije koštalo, čisto da imam nekakvu evidenciju. 

Edo Rajh: Onda ste trebali reći da tražite pisani odgovor, odmah na početku, a  

ne da vam je gradonačelnik na sjednici sad sve objasnio i sad tražite  pisani 

odgovor. U zapisniku bude sve ovo što je bilo i pogledajte si Poslovnik. 

Milorad Batinić: Da bi vi dobili kvalitetan odgovor, morat ću još razmisliti, ali 

pada mi na pamet da pišemo u Financial Times i da nam daju odgovor koliko 

smo platili ili koliko je to koštalo što smo mi svoj projekt kandidirali. 

Lana Labaš: Neka ljudi iz Financial Timesa pojasne svoju proceduru. To bude 

najbolje. 

Milorad Batinić: Pa da idemo to te razine da se sramotimo? Zagreb je na 4. 

mjestu, imate  Grad Jastrebarsko koji je u našoj kategoriji na 7. mjestu 

pozicionirano u top 10., možda da njih pitamo koliko su oni platili po vašem. 

Lana Labaš: Kandidaturu. Tako je bilo formulirano pitanje. 

Milorad Batinić: Ja bih se samo htio vratiti na jednu stvar, na televiziju 

uređivačku politiku televizije vode urednici. Znači, nikakvog utjecaja na to 

nemam. Mi jedinog utjecaja imamo na to što kažemo na tiskovnoj konferenciji i 

što kažemo kad nas intervjuiraju pred nekom tvrtkom ili negdje na terenu. 
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Ostalo, nula bodova, znači, ne možemo utjecati na ništa. To je jedna stvar. 

Druga stvar, što se tiče ove reprezentacije, da, Grad Ivanec je prvi po  

štedljivosti, kad valoriziraju reprezentaciju od srednjih gradova, od 10.000 do 

30.000 stanovnika.  U krugovima sam dobio kritike da sam škrt. Pogotovo kad 

sam elaborirao koliko se od te reprezentacije pojelo i popilo. Pa i vi ste isto, i 

mi svi skupa, kad je domjenak na kraju godine itd. to je ta reprezentacija. Sada  

će biti reprezentacija kada je bio indijski veleposlanik, da. I gospodarstvenike i 

njega pozvali smo na ručak, običajno, kao dobar gospodar, kao dobar 

domaćin, prvenstveno. 

Tibor Surjak: Vidite, molim vas, ja vas moram prekinuti. 

Milorad Batinić: Ne možete vi mene prekinuti. 

Edo Rajh: Vijećniče Surjak, ne možete vi upadati u riječ. 

Milorad Batinić: Ne možete vi prekidati. 

Edo Rajh: Vi ste tražili dodatan odgovor, gradonačelnik vam ga daje, ne 

možemo biti na placu, evo da se tako izrazim. Sačekajte da veli i završit ćemo 

tu točku jer ne možemo dalje s njom. 

Milorad  Batinić: Nije suština u tome. Suština je u onome što definitivno među 

nama ovdje, ima onih koji ne mogu prihvatiti uspjeh, bilo čiji. Ovo je uspjeh. 

Koga god ćete pitati, svaki će vam to kazati. Međutim, isto tako, neuspjeh će 

određeni ljudi oprostiti, ali uspjeh nikada. Nemojte biti takvi. 

Edo Rajh: To nam može biti primjer koliko su vijesti  kada znamo neku 

informaciju mi sami, kada je ona prezentirana drugdje, tako da vijesti znaju biti 

točne i netočne i svakakve, i s obzirom da poznaješ situaciju možeš procijeniti, 

a kada ne poznaješ prihvatiš kakva je.  

 

S obzirom da više nije bilo pitanja vijećnika, prelazi se na točke dnevnog reda. 

 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane  

30. studenog 2015.godine 

 

Edo Rajh: Na prošloj gradskoj sjednici nismo mogli usvojiti Zapisnik jer je gospodin 

Surjak imao primjedbu na Zapisnik. Dostavljena mi je službena bilješka o 

preslušavanju tonskog zapisa s 20. sjednice Gradskog vijeća: „Na 21. sjednici 

Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj 22. prosinca 2015. godine, vijećnik Tibor 

Surjak uputio je primjedbu na zapisnik s 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca 

održane 30. studenog 2015. godine, KLASA: 023-05/15-01/08, URBROJ: 2186/012-

02/05-15-2, uz objašnjenje da je njegova diskusija tijekom rasprave pod točkom 2. 



10 
 

Odluka o visini komunalne naknade u Gradu Ivancu netočno citirana u zapisniku. U 

cilju utvrđivanja činjeničnog stanja, gradonačelnik Milorad Batinić je predložio 

preslušavanje tonskog zapisa. Dana 23. veljače 2016. godine u 13,15 sati, u 

nazočnosti zapisničarke Snježane Canjuga i vijećnika Tibora Surjaka, preslušan je 

tonski zapis diskusije vijećnika Tibora Surjaka te je utvrđeno da je citirana diskusija u 

skladu s tonskim zapisom, a primjedba neutemeljena. Vijećnik Tibor Surjak potom je 

povukao primjedbu na zapisnik s 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca. S 

obzirom na naprijed navedeno, Zapisnik s 20. sjednice Gradskog vijeća održane 30. 

studenog 2015. godine, ponovno se dostavlja Gradskom vijeću na usvajanje“ 

Nakon provedenog glasanja predsjednik konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno, bez primjedaba, usvojen Zapisnik s 20. sjednice 

Gradskog vijeća održane 30. studenog 2015. godine. 

 

TOČKA 2. 

Zapisnik s 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 22. 

prosinca 2015. godine 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno, bez primjedaba, usvojen Zapisnik s 21. sjednice 

Gradskog vijeća održane 22. prosinca 2015. godine 

 

 

TOČKA 3. 

Izvješće Mandatne komisije o stavljanju vijećničkog mandata u mirovanje 

i verifikacija mandata zamjeniku vijećnika 

 

1.) Nikolina Vlahek Canjuga - predsjednica Mandatne komisije podnosi Izvješće: 

Mandatna komisija Gradskog vijeća Grada Ivanca na sjednici održanoj 10. ožujka 

2016. godine utvrđuje da je zahtjev za stavljanje mandata vijećnika u Gradskom 

vijeću Grada Ivanca u mirovanje, podnio vijećnik Luka Lančić iz Ivanca, Metoda 

Hrga 7. Sukladno članku 81. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ br. 

144/12) i članku 10. stavku 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca 

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 37/09, 53/09, 12/13 i 23/13 – 

pročišćeni tekst), HNS – liberalni demokrati Podružnica Ivanec, SDP - Gradska 

organizacija Ivanec  i HSU – Gradska organizacija Ivanec, Sporazumom 

potpisanim 4. ožujka 2016. godine, odredili su za zamjenika vijećnika Marka Hrga 

iz Ivanca, Varaždinska ulica 30. Mandatna komisija utvrđuje da su sva pitanja 

vezana uz stavljanje mandata u mirovanje, odnosno početak mandata vijećnika 

riješena i provedena  u skladu sa Zakonom. Mandatna komisija predlaže 

Gradskom vijeću da usvoji ovo Izvješće te da donese odluku o stavljanju mandata 
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vijećnika Luke Lančića iz Ivanca, Metoda Hrga 7, u mirovanje te odluku o početku 

mandata njegovog zamjenika Marka Hrga iz Ivanca, Varaždinska 30. 

 

Predsjednik Vijeća daje na glasanje Izvješće Mandatne komisije. 
 

Nakon provedenog glasanja, predsjednik konstatira da je Izvješće jednoglasno 

prihvaćeno te time Gradsko vijeće prima na znanje Izvješće Mandatne komisije o 

stavljanju vijećničkog mandata u mirovanje i verifikaciji mandata zamjeniku vijećnika, 

i to kako slijedi: 

IZVJEŠĆE 

Mandatne komisije o stavljanju vijećničkog mandata u mirovanje i 

verifikacija mandata zamjeniku vijećnika 

 

 Utvrđuje se da 4. ožujka 2016. godine počinje mirovanje mandata članu 

Gradskog vijeća Grada Ivanca LUKI LANČIĆU, iz Ivanca, Metoda Hrga 7, i tim 

danom dužnost člana Gradskog vijeća Grada Ivanca počinje obnašati zamjenik 

člana, MARKO HRG iz Ivanca, Varaždinska 30. 

 

 

2.) Predsjednik Vijeća poziva vijećnika Marka Hrga, koji će obnašati dužnost 
vijećnika prema Izvješću Mandatne komisije, da ustane te da nakon što mu 
pročita tekst prisege izgovori „prisežem“. 

 

Predsjednik čita tekst prisege koji glasi: 

„Prisežem svojom čašću da ću dužnost člana Gradskog vijeća obavljati savjesno i 
odgovorno i da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona i 
Statuta Grada i poštivati pravni poredak te da ću se zauzimati za svekoliki napredak 
Grada Ivanca, Varaždinske županije i Republike Hrvatske”. 

Marko Hrg izgovara: Prisežem. 

Edo Rajh: Čestitam novom vijećniku i želim mu dobar rad i da se ugodno osjeća na 

sjednicama Gradskog vijeća i ostalim aktivnostima koje ćemo imati. 

Vladimir Lacković: I ja isto čestitam novom vijećniku, međutim, iz nijedne riječi nisam 

zaključio zbog čega prestaje mandat gospodinu Lančiću. 

Čedomir Bračko: Iz osobnih razloga. Kad je SDP predlagao zajedničku listu utvrđeno 

je da će Luka Lančić i Marko Hrg podijeliti mandat. S obzirom na to da gospodin Hrg 

zbog svojih radnih obaveza nije bio u Hrvatskoj, nije mogao početi konzumirati  ranije 

taj svoj dio mandata. S obzirom da su se sada stekli uvjeti, došlo je do toga. Da ne bi 

bilo nekakvih nagađanja da se radi o nečem drugom. 

Potpisani tekst prisege u prilogu je ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
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TOČKA 4. 

Odluka o donošenju Akcijskog plana provođenja Strategije razvoja 

Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. godine za 2016. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

Tibor Surjak: Plan je napravljen, ali ima dosta nejasnoća. Veli tu izgradnja društvenih 

domova. Kojih društvenih domova? Uređenje – energetska obnova društvenih 

prostorija. Koji društvenih prostorija? Izgradnja dječjih igrališta – gdje budu ta dječja 

igrališta? Zona sporta i rekreacije Jezera – pripremni radovi. Što to znači? Gradnja i 

uređenje sportskih igrališta – pripremni radovi – opet ne zna se gdje i što? Ne 

možemo pratiti uopće realizaciju kad ne znamo o čemu se ni radi pa ako bi se to 

moglo malo pobliže pojasniti. 

Maja Darabuš: Evo, samo kratko pojašnjenje. Znači, Grad Ivanec ima Strategiju 

razvoja do 2020. godine i jedan dio tog strateškog planiranja odnosi se na donošenje 

Akcijskih planova za svaku godinu za razdoblje od 2014. -2020. i isto tako jedan dio 

u tom strateškom planiranju odnosi se na  izvještavanje o provođenju tih godišnjih 

akcijskih planova. Na zadnjoj sjednici u 2015. godini donesen je Proračun Grada 

Ivanca kojim su određeni naši programi i ciljevi koje proračun planira ostvariti tekuće 

godine. Uz sam Proračun donesena su i 4 programa koja nam detaljnije pojašnjavaju 

akcije i projekte. I zapravo akcijski plan nije ništa drugo nego praćenje proračuna i tih 

programa koje je Gradsko vijeće donijelo. Pa onda, ja sad ne bih obrazlagala koji 

društveni domovi, koja igrališta, jer to je sastavni dio tih programa i bilo je već na 

dnevnom redu. 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednik Vijeća daje Odluku o donošenju 

Akcijskog plana provođenja Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. 

godine za 2016. godinu na glasanje. 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je od 14 nazočnih 

vijećnika 13 vijećnika glasalo „za“, a 1 vijećnik je bio „suzdržan“ te je s 13 glasova 

donijeta  

ODLUKA 
o donošenju Akcijskog plana provođenja Strategije razvoja Grada Ivanca za 

razdoblje 2014.-2020. godine za 2016. godinu 

 
I. 

 U skladu sa Odlukom o donošenju Strategije razvoja Grada Ivanca za 

razdoblje 2014.-2020. godine ( u daljnjem tekstu: Strategija razvoja) usvaja se 

Akcijski plan provođenja Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. 

godine za 2016. godinu (u daljnjem tekstu: Akcijski plan). 
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II. 

  Akcijski plan provođenja Strategije razvoja za 2016. godinu definira projekte, 

aktivnosti na njihovom provođenju, vrijednost aktivnosti koje se planiraju provoditi, 

planirana sredstva u Proračunu grada Ivanca za provođenje tih aktivnosti, nositelje 

projekta, odnosno Upravne odjele grada Ivanca koji su uključeni, odnosno zaduženi 

za provođenje aktivnosti. 

 Tabelarni prikaz Akcijskog plana i tabelarni prikaz vremenskog plana 

realizacije aktivnosti kroz 2016. godinu sastavni je dio ove Odluke. 

 

III. 

 Povjerenstvo za praćenje i izvještavanje o provođenju Akcijskog plana čine: 

1.Stjepan Vincek- Upravni odjel za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša 

2.Marina Držaić- Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu 

3.Maja Darabuš- Upravni odjel za proračun, financije i gospodarstvo 

4.Lana Labaš- Poslovna zona Ivanec d.o.o.. 

 

IV. 

 Zadaće Povjerenstva iz točke III. ove Odluke: 

- pratiti provođenje aktivnosti iz Akcijskog plana, 

- izraditi godišnje izvješće o provedenim aktivnostima  i dostaviti ga Gradonačelniku, 

- organizirati javne rasprave Partnerskih odbora, a prije usvajanja od strane 

Gradskog vijeća. 

V. 

 Akcijski plan provođenja projekata Strategije razvoja Grada Ivanca za 

razdoblje 2014.-2020. godine za 2016. godinu objaviti će se u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“.  
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1.  TABELARNI PRIKAZ AKTIVNOSTI PLANIRANIH ZA PROVOĐENJE U 2016. GODINI 

PROJEKT 
 

AKTIVNOSTI 

NOSITELJ 
PROJEKTA/Upravn
i odjel zadužen za 
provedbu i 
praćenje 

PLAN 2016. GODINA  

PRORAČUN 
GRADA IVANCA-
PLAN 2016. 
GODINA 

NASTAVAK 
PROJEKTA U 
2017. 

MJERA IZ 
STRATEGIJE 

1.Komunalna , prometna 
i gospodarska 
infrastruktura 

  4.421.000,00 4.421.000,00   

Nerazvrstana cesta u 
Gečkovcu 

Izrada projektne 
dokumentacije 
Odabir izvođača 
Radovi izgradnje 
Otkup zemljišta 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za 
urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 
okoliša 

255.000,00 255.000,00 NE 2.1.2. 

Rekonstrukcija 
nerazvrstane ceste u 
Prigorcu 

Prijava na natječaj 
Odabir izvođača 
Radovi izgradnje 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za 
urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 
okoliša 

3.550.000,00 3.550.000,00 NE 2.1.2. 

Modernizacija 
nerazvrstanih cesta u MO 
Iv. Željeznica, Seljanec, 
Ivanec 

Odabir izvođača 
Radovi izgradnje 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za 
urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 
okoliša 

366.000,00 366.000,00 NE 2.1.2. 

Nogostup u Ivancu – 
Rudarska ulica 

Izrada projektne 
dokumentacije 
Odabir izvođača 
Radovi izgradnje 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za 
urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 

130.000,00 130.000,00 NE 2.1.2. 
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okoliša 

Nova prometnica- spoj 
Varaždinska – Jezerski put 

Izrada projektne 
dokumentacije 
Odabir izvođača 
Radovi izgradnje 
Otkup zemljišta 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za 
urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 
okoliša 

120.000,00 120.000,00 DA 2.1.2. 

2.Energetika   260.000,00 260.000,00   

Izgradnja energetski 
učinkovite i ekološke 
javne rasvjete  

 Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za 
urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 
okoliša 

260.000,00 260.000,00 
 

DA 2.2.6. 

3.Zaštita okoliša   3.190.000,00 1.680.000,00   

Sanacija odlagališta 
Jerovec 

Radovi sanacije Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za 
urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 
okoliša 

1.150.000,00 1.150.000,00 DA 2.2.2. 

Uređenje pristupnih cesta 
prema odlagalištu 

Projektna 
dokumentacija 
Odabir izvođača 
Radovi izgradnje 

Grad Ivanec, 
Ivkom 
d.d./Upravni odjel 
za urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 
okoliša 

200.000,00 200.000,00 DA 2.2.2. 

Reciklažno dvorište  
građevinskog otpada 

Priprema 
dokumentacije 
Otkup zemljišta 
Odabir izvođača 
Radovi izgradnje 

Grad Ivanec, 
Ivkom 
d.d./Upravni odjel 
za urbanizam, 
komunalne 

300.000,00 300.000,00 NE 2.2.2. 
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poslove i zaštitu 
okoliša 

Aglomeracija Ivanec Izrada dokumentacije 
Otkup zemljišta 

Hrvatske 
Vode/Ivkom-vode 
d.o.o./ 
Grad Ivanec 

910.000,00 30.000,00 DA 2.1.3. 

Uređenje i zaštita 
vodotoka na području 
grada 

Pripremni radovi 
Izvođenje radova na 
uređenju korita potoka 
na području Grada 
Ivanca 

Hrvatske Vode 630.000,00 0,00 DA 2.1.3. 

4. Vodoopskrba i 
odvodnja 

  5.930.000,00 0,00   

Rekonstrukcija i izgradnja 
dobavnog cjevovoda 
Žgano Vino - Malezova 

Izrada dokumentacije 
Odabir izvođača 
Radovi na izgradnji 

Ivkom-vode/ 
Hrvatske vode 

360.000,00 0,00 NE 2.1.3. 

Sanitarna kanalizacija 
Bedenec 1. faza 

Odabir izvođača 
Radovi na izgradnji 

Ivkom-vode/ 
Ministarstvo 

5.300.000,00 0,00 DA 2.1.3. 

Oborinska kanalizacija ul. 
E. Kumičića u Ivancu 

Izrada dokumentacije 
Odabir izvođača 
Radovi na izgradnji 

Ivkom-vode 270.000,00 0,00 NE 2.1.3. 

5.Društvena i sportska 
infrastruktura 

  4.212.790,70 4.212.790,70   

Zavičajni muzej 
(Muzej planinarstva) 

Izrada dokumentacije 
Odabir izvođača 
Radovi na izgradnji 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za lokalnu 
samoupravu, 
imovinu i javnu 
nabavu 

  960.000,00  960.0000,00 DA 2.1.4. 
2.1.6. 
2.2.6. 
 

Izgradnja društvenih 
domova  

Izrada dokumentacije 
Odabir izvođača 
Radovi na izgradnji 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za lokalnu 
samoupravu, 
imovinu i javnu 
nabavu 

1.200.000,00 1.200.000,00 DA 2.1.4. 

Uređenje i energetska Izrada dokumentacije Grad     332.500,00   332.500,00 NE 2.1.4. 
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obnova društvenih 
prostorija 

Odabir izvođača Ivanec/Upravni 
odjel za lokalnu 
samoupravu, 
imovinu i javnu 
nabavu 

Energetska obnova 
Dječjeg vrtića “Ivančice” 
Ivanec 

Odabir izvođača 
Radovi na izgradnji 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za lokalnu 
samoupravu, 
imovinu i javnu 
nabavu 

1.570.290,70 1.570.290,70 NE 2.1.4. 
2.1.2 

Izgradnja dječjeg igrališta Projektna 
dokumentacija 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za 
urbanizam, 
komunalne 
poslove i zaštitu 
okoliša 

25.000,00 25.000,00 NE 2.1.2. 

Zona sporta i rekreacije 
Jezera 

Pripremni radovi  Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za lokalnu 
samoupravu, 
imovinu i javnu 
nabavu 

50.000,00 50.000,00 DA 2.1.4. 
3.2.2. 

Zona sporta i rekreacije 
Margečan 

Elektroinstalaterski 
radovi i priključenje 

Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za lokalnu 
samoupravu, 
imovinu i javnu 
nabavu 

15.000,00 15.000,00 DA 2.1.4. 
3.2.2. 

Izgradnja i uređenje 
sportskih igrališta 

Pripremni radovi Grad 
Ivanec/Upravni 
odjel za lokalnu 
samoupravu, 
imovinu i javnu 
nabavu 

60.000,00 60.000,00 DA 2.1.4. 
3.2.2. 
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2.VREMENSKI  PLAN  REALIZACIJE AKTIVNOST 

PROJEKT  siječanj veljača ožujak travanj svibanj lipanj srpanj kolovoz rujan listopad studeni prosinac  

Nerazvrstana cesta u 
Gečkovcu 

            

Rekonstrukcija nerazvrstane 
ceste u Prigorcu 

            

Modernizacija nerazvrstanih 
cesta u MO Iv. Željeznica, 
Seljanec, Ivanec 

            

Nogostup u Ivancu – Rudarska 
ulica 

            

Nova prometnica- spoj 
Varaždinska – Jezerski put 

            

Izgradnja energetski 
učinkovite i ekološke javne 
rasvjete  

            

Sanacija odlagališta Jerovec             

Uređenje pristupnih cesta 
prema odlagalištu 

            

Reciklažno dvorište 
građevinskog otpada 

            

Aglomeracija Ivanec             

Uređenje i zaštita vodotoka na 
području grada 

            

Rekonstrukcija i izgradnja 
dobavnog cjevovoda Žgano 
Vino - Malezova 

            

Sanitarna kanalizacija Bedenec 
1. faza 

            

Oborinska kanalizacija ul. E. 
Kumičića u Ivancu 

            

Zavičajni muzej (Muzej 
planinarstva) 

            

Izgradnja društvenih domova             

Uređenje i energetska obnova             
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Legenda: priprema dokumentacije, tehnička priprema, rješavanje imovinsko pravnih odnosa-crveno 

                odabir izvođača-žuto 

                izvođenje radova nadzor, tehnički i ostali pregledi, certificiranje( i ostale završne radnje)-zeleno  

 

 

društvenih prostorija  

Energetska obnova Dječjeg 
vrtića “Ivančice” Ivanec 

            

Izgradnja dječjeg igrališta             

Zona sporta i rekreacije Jezera             

Zona sporta i rekreacije 
Margečan 

            

Izgradnja i uređenje sportskih 
igrališta 
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TOČKA 5. 

Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 
za 2016. godinu 

 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

Odluka o raspodjeli 
sredstava za redovito financiranje političkih stranaka za 2016. godinu 

 

Članak 1. 

           Ovom se Odlukom raspoređuju sredstva za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Gradskom vijeću Ivanec za 2016. godinu, koja su osigurana u 

Proračunu Grada Ivanca za 2016. godinu.  

Članak 2. 

 Za svakog člana Gradskog vijeća utvrđuje se jednaki mjesečni iznos sredstava 

tako da pojedinoj političkoj stranci pripadaju sredstva razmjerno broju njezinih 

članova Gradskog vijeća u trenutku konstituiranja Gradskog vijeća. 

 Za svakog člana Gradskog vijeća Ivanec utvrđuje se iznos od 6.737,02 kuna. 

            Za svakoga člana predstavničkog tijela jedinice lokalne i područne 

samouprave podzastupljenog spola, političkim strankama pripada i pravo na naknadu 

u visini od 10% iznosa predviđenog po svakom članu predstavničkog tijela jedinice 

lokalne samouprave, odnosno iznos od  694,12 kuna. 

Članak 3. 

           S obzirom na broj članova u  predstavničkom tijelu, Gradskom vijeću Ivanec,  

u trenutku konstituiranja,  političkim strankama za 2016. godinu pripadaju sredstva u 

slijedećim iznosima: 
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Naziv političke stranke Broj 

vijećnika 

Podzastupljeni 

spol 

 

Iznos u 

kunama 

 

Hrvatska narodna 

stranka – Liberalni 

demokrati HNS 

6 1 41.116,25 

Socijaldemokratska 

partija – SDP 

4 2 28.336,33 

Hrvatska demokratska 

zajednica – HDZ 

4 1 27.642,22  

Hrvatska stranka 

umirovljenika - HSU 

1 1 7.431,15 

Hrvatska seljačka 

stranka – HSS  

2 0 13.474,05 

UKUPNO 17 5 118.000,00 

 

 

Članak 4. 

 Raspoređena sredstva iz članka 3. ove Odluke doznačiti će se političkim 
strankama  tromjesečno u jednakim iznosima iz sredstava Proračuna Grada Ivanca 
za 2016. godinu, pozicija  14. Tekuće donacije političkim strankama. 
 

Članak 5. 

           Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objaviti će se u Službenom 

vjesniku Varaždinske županije. 

 

TOČKA 6. 

Odluka o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa  

za Grad Ivanec 

 

Otvorena je rasprava. 
 

Nitko se nije javio za raspravu. 
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Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 
vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 
 

O D L U K A 

o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog 

interesa za Grad Ivanec 

 

Članak 1. 

            Gradsko vijeće Grada Ivanca utvrđuje popis pravnih osoba od posebnog 

interesa za Grad Ivanec:   

- IVKOM d.d. Ivanec 
- VARKOM d.d. Varaždin 
- JAVNA USTANOVE ZA ODLAGANJE KOMUNALNOG I NEOPASNOG 

TEHNOLOŠKOG OTPADA SJEVEROZAPADNE HRVATSKE 
- POSLOVNA ZONA IVANEC d.o.o.,  Ivanec 
- DJEČJI VRTIĆ „IVANČICE“ IVANEC, Ivanec 
- PUČKO OTVORENO UČILIŠTE „ĐURO ARNOLD“ IVANEC 
- GRADSKA KNJIŽNICA I ČITAONICA „GUSTAV KRKLEC“ IVANEC 

 

            U pravnim osobama iz stavka 1. ovog članka dužnosnici Grada Ivanca mogu 

biti članovi upravnih tijela nadzornih odbora bez prava na naknadu, osim prava na 

naknadu putnih i drugih opravdanih troškova. 

Članak 2. 

             Dužnosnici Grada Ivanca mogu biti članovi upravnih i nadzornih tijela najviše 

dviju neprofitnih udruga i zaklada, ali bez prava na naknadu ili primanje dara u toj 

ulozi, osim prava na naknadu putnih i drugih opravdanih troškova. 

Članak 3. 

             Evidencija članstva dužnosnika Grada Ivanca u tijelima pravnih osoba iz ove 

Odluke vodi se u Upravnom odjelu za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu 

Grada Ivanca. 

              Dužnosnici su u obvezi o početku i prestanku članstva u upravnim i 

nadzornim tijelima iz ove Odluke pismeno izvijestiti nadležno upravno tijelo. 

Članak 4. 

            Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o utvrđivanju popisa 

trgovačkih društava od posebnog interesa za Grad Ivanec u smislu Zakona o 

sprečavanju sukoba interesa u obnašanju javnih dužnosti („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“  br. 18/11). 
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Članak 5. 

           Ova Odluka stupa na snagu osmog dana nakon objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

TOČKA 7. 

Odluka o izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

O D L U K A 

o izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca 

 

Članak 1. 

U Poslovniku Gradskog vijeća Grada Ivanca (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, 

broj 37/09, 53/09, 12/13 i 23/13 – pročišćeni tekst), u članku 100. stavak 1. riječi „najmanje 

pet dana“ zamjenjuju se riječima „u pravilu osam dana“. 

                                                                   Članak 2. 

  Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

TOČKA 8. 

Odluka o osnivanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana 

 

Edo Rajh: Ja ću si uzeti za pravo s obzirom da kao vijećnik i predsjednik Gradskog 

vijeća predlažem Odluku. Dobili ste u materijalima i obrazloženje. Cilj osnivanja 

Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana jest da se svim građanima 

omogući transparentan uvid u rad Gradskog vijeća te je zakonska obveza pravo na 

pristup informacijama. Eto, to je nekako jedini razlog s obzirom da danas sve treba 

biti transparentno, da je prijedlog s moje strane da se osnuje Odbor za predstavke 

kao radno tijelo Vijeća pa otvaram raspravu po točki. 

Otvorena je rasprava. 
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Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

ODLUKA 

o osnivanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana 

 

Članak 1. 

 Ovom Odlukom osniva se Odbor za predstavke, pritužbe i prijedloge građana kao stalno 

radno tijelo Gradskog vijeća Grada Ivanca. 

                                                                   Članak 2. 

 Odbor za predstavke, pritužbe i prijedloge građana: 

- razmatra predstavke, pritužbe i prijedloge građana upućene Gradskome vijeću te 

ukazuje nadležnim gradskim tijelima na kršenje zakona, odluka i drugih akata te 

prava građana u postupku pred tijelima gradske uprave i pravnim osobama koje 

imaju javne ovlasti,  

- ukazuje Gradskome vijeću na kršenje zakona, odluka i drugih akata te na druge 

štetne pojave od šireg značenja i predlaže poduzimanje potrebnih mjera za njihovo 

otklanjanje, 

- ispituje osnovanost predstavki, pritužbi i prijedloga te ukazuje nadležnim tijelima na 

potrebu poduzimanja zakonskih mjera, te o tome obavještava podnositelje predstavki 

i pritužbi, odnosno prijedloga, 

- obavlja i druge poslove koje mu povjeri Gradsko vijeće. 

Članak 3. 

 Odbor za predstavke, pritužbe i prijedloge građana ima predsjednika i četiri člana. 

 Predsjednika i članove Odbora iz prethodnog stavka bira Gradsko vijeće na prijedlog 

Odbora za izbor i imenovanja iz reda gradskih vijećnika. 

Članka 4. 

 Na djelokrug i način rada Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana na 

odgovarajući način primjenjuju se odredbe Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca. 
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Članak 5. 

 Sredstva za rad Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana osigurana su u 

gradskom proračunu. 

Članak 6. 

  Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

TOČKA 9. 

Odluka o imenovanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge 
građana 

 

Katica Levanić - predsjednica Odbora za izbor i imenovanje: Odbora za izbor i 
imenovanja na sjednici održanoj 10. ožujka 2016. godine, utvrdio je prijedlog članova 

Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana: 
 

1. Jasenka Friščić, predsjednica 

2. Ljubica Friščić, član 

3. Milena Golubić, član 

4. Ivan Sedlar, član 

5. Tibor Surjak, član. 

Utvrđeni prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge 
građana dostavlja se Gradskom vijeću na razmatranje i donošenje. 
 
Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

O D L U K A 

o imenovanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana 

 

Članak 1. 

U Odbor za predstavke, pritužbe i prijedloge građana imenuju se: 

1. Jasenka Friščić, predsjednica 

2. Ljubica Friščić, član 
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3. Milena Golubić, član 

4. Ivan Sedlar, član 

5. Tibor Surjak, član. 

 

Članak 2. 

Ova Odluka objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

TOČKA 10. 

Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut i poslovnik 

 

Katica Levanić - predsjednica Odbora za izbor i imenovanje: Odbor za izbor i 

imenovanja na sjednici održanoj 10. ožujka 2016. godine prijedlog Rješenja o 

razrješenju Luke Lančića iz Ivanca, Metoda Hrga 7 dužnosti člana Odbora za statut i 

poslovnik i imenovanju  Marka Hrga iz Ivanca, Varaždinska 30, za člana Odbora za 

statut i poslovnik dostavlja se Gradskom vijeću na razmatranje i donošenje. 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijeto 

 

R J E Š E N J E 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut i poslovnik 

I. 

 Luka Lančić iz Ivanca, Metoda Hrga 7, razrješuje se dužnosti člana Odbora za 

statut i poslovnik. 

II. 

Marko Hrg iz Ivanca, Varaždinska 30, imenuje se za člana Odbora za statut i 

poslovnik. 
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TOČKA 11. 

Izvješće o obavljenoj reviziji Upravljanje i raspolaganje nekretninama 

jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na području 

Varaždinske županije 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 Prihvaća se Izvješće Državnog ureda za reviziju, Područni ured Varaždin o 

obavljenoj reviziji, Upravljanje i raspolaganje nekretninama jedinica lokalne i 

područne (regionalne) samouprave na području Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 12. 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje  

1. srpnja do 31. prosinca 2015. godine 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 Prihvaća se Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 1. 

srpnja do 31. prosinca 2015. godine. 
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TOČKA 13. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju groblja za 2015. godinu tvrtke 

Ivkom d.d. Ivanec kao Uprave groblja, za groblja u Ivancu, Prigorcu, 

Margečanu i Radovanu 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 
Nitko se nije javio za raspravu. 
 
Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 
vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 
Z A K L J U Č A K 

1. Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju groblja za 2015. godinu 
tvrtke Ivkom d.d. Ivanec kao Uprave groblja, za groblja u Ivancu, Prigorcu, 
Margečanu i Radovanu. 
 

2. Iskazani višak prihoda groblja potrebno je namjenski utrošiti na održavanje 
groblja. 

 

 

TOČKA 14. 

Izvješće davatelja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 
otpada, tvrtke Ivkom d.d. Ivanec, za 2015. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

Prihvaća se Izvješće davatelja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada, tvrtke Ivkom d.d. Ivanec, za 2015. godinu. 
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TOČKA 15. 

Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Ivanca 

 za 2015. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

Tibor Surjak: Tu piše da je skoro 13.000 stanovnika obuhvaćeno organiziranim 

gospodarenjem, znači prikupljeno je toliko i toliko otpada što iznosi 0,34 kilograma po 

stanu na dan ili 125 kilograma otpada proizvede jedan stanovnik grada Ivanca u 

jednoj godini. Ja se s tim ne bih složio. Proizlazi iz statistike koja nije točna. U 

zaključku je dobro napravljeno da se bude naplata obračunavala prema masi otpada 

pa me zanima kada bude to. To jako zanima stanovnike zgrada jer plaćaju isto bez 

obzira koliko ih živi u stanu, što nije fer, pa kada bude to počelo? 

Stjepan Vincek: Ova brojka se odnosi na miješani komunalni otpad, a ne ukupni.  

Tibor Surjak: Tako i plaćaju ljudi, sve mi je jasno, miješani no, i ukupni, sve skupa. 

Stjepan Vincek: Miješani, to je brojka prema količinama. 

Tibor Surjak: Ali to je statistika, znači broj stanovnika, količina otpada podijeljeno na 

broj stanovnika, koja nije točna. 

Milorad Batinić: Mogu se možda složiti da statistički podaci kada se obrađuju ovisno 

o veličini uzorka možda ne odgovaraju činjenicama i pojedinačnim slučajevima. 

Međutim, ako govorimo o statističkim podacima, onda ne možemo govoriti da nisu 

točni. Vi možda ne skupite u svojoj stambenoj jedinici 120 kg otpada, ali to je prosjek 

temeljem izmjere, temeljem analize. Ne možemo onda tvrditi da ovo nije točno. To je 

jedna stvar. To je stvarni podatak. To je stvarni podatak. Ne vidim razloga zašto bi 

osporavali taj podatak. Ako on možda, ako otvaramo sada temu otpada, ako 

gledamo statistike nekih drugih gradova, onda vidimo koliko je Ivanec daleko ispred 

mnogo većih gradova po skupljanju otpada, po otpadu, po načinu sve skupa samo 

da nam što manje otpada završi na nekim zelenim površinama ili na divljim 

deponijima. Međutim, ovo je statistički podatak, broj, količina godišnja podijeli se sa 

brojem stanovnika i to je to. I ne vidim što je tu sporno. 

Vladimir Lacković: Ima među ekonomistima jedna uzrečica da je statistika točan zbir 

netočnih podataka. 

Milorad Batinić: Ali to nije statistika, to je podatak koji je proizašao iz količine otpada 

podijeljeno sa brojem stanovnika. Znači, to nije klasična statistika. 

Milena Golubić: Sve se razumije, ja mislim da je vijećnik Surjak na to mislio i odmah 

se nadovezao sljedećim pitanjem kada se misli po kilaži naplaćivati?. 

Tibor Surjak: Već 10 minuta ja već slušam kako je statistika točan podatak. Da, 

statistika je točan podatak, ali potpuno neprimijenjen na terenu jer netko plaća manje, 

a proizvodi puno više otpada. A netko plaća više, a proizvodi puno manje otpada od 
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te točne statistike. Pitanje je bilo kada se bude to promijenilo, kada se bude vagao 

otpad i kada budu ljudi plaćali realnu cijenu otpada kojeg proizvode? 

Milorad Batinić: Postoji zakon koji propisuje način kako, što i na koji način. Ja sad ne 

bih htio o tome puno govoriti, međutim kada se donese zakon, kada se stvore 

pretpostavke, da li će to ova vlada nastaviti taj niz, da će se svaka kanta čipirati, da 

će se vagati na mjestu otpad, tada ćemo mi, mislim da će Ivkom biti među prvima koji 

će to primijeniti. Činjenica je jedna. Mislim da se bilo razmišljalo o tome još prije 

nekoliko godina. Međutim, to je primjenjivo u cijelosti u urbanom  području Grada 

Ivanca. Van naselja postoje određeni rizici. Činjenica je, mi praktički nismo korigirali 

niti cijenu skupljanja otpada. Sve benefite koje dajemo za glomazni otpad, za krupni 

otpad, sve je to u toj cijeni, nema dodatnog plaćanja. Što mislite iz kojeg razloga? Da 

imamo sve manje divljih deponija. Potencijalna je opasnost, pogotovo u područjima 

van samog centra, a i neodgovorni pojedinci unutar centra grada, da odbacuju otpad 

ne na ona mjesta na koja bi trebali odbacivati. I činjenica je, bojim se, to je jedna 

bojazan, da li opravdana ili ne, ukoliko će se ići na vaganje otpada da ćemo mi imati 

još manje količine nego sada. Gdje taj otpad završava? To je ono što moramo raditi 

na svijesti samih građana. Ove statistike da su iz godine sve manje i manje, to je 

posljedica razdvajanja i sortiranja otpada koje Grad Ivanec provodi u kontinuitetu 

zajedno sa komunalnom tvrtkom od 2008. godine. Ako zakon  prepiše da idemo na 

takav način, svakako, bit ćemo među prvima, vjerujte mi. Ali isto tako, od svih nas 

apel, i od nas apel prema ostalima da moramo poraditi na svijesti da ne bi sad 

plaćam, ne znam, 40 kuna, budem pola otpada odnio tamo na divlje smetlište pa 

budem platio 20. Razmislite da to nije razlog da se odustane od ovoga, ali i o tome 

isto tako treba razmišljati. Da li će tada biti prosjek 120 kg po glavi stanovnika? 

Čedomir Bračko: Tu nema nigdje podatak koliko prosječno, možda opet bude ispao 

prosječan statistički ako ga gledamo, ali s obzirom na dosta precizne brojke što se 

tiče odvojenog otpada, odvojenog skupljanja otpada, od papira plastike, stakla, 

tekstila, prosječno građanin grada Ivanca izdvoji 9 kg takvog otpada. Ja bih preko 

ovog vijeća htio apelirati na sve naše građane da što više izdvajaju i odvajaju taj 

otpad da može biti sekundarna sirovina. Na taj način budu i manji računi po 

kućanstvu i nadam se da će tvrtka Ivkom naći način da se educira i djecu u školi i u 

vrtićima itd.,  ali svakako i naše građane jer mislim da tu još uvijek imamo prostora da 

bude što manje miješanog otpada. Na taj način osiguravamo si prostor za 

zbrinjavanje za duže vrijeme, ako ne bude proradila Piškornica. Inače, vama na 

znanje i usporedbu, Grad Zagreb po stanovniku godišnje izdvoji 5 kg otpada, a mi 9 

kg, ali ja kao građanin ovog grada nisam s time zadovoljan i vjerujem da isto tako 

niste ni vi zadovoljni, pa prema tome, trebamo raditi da kod ljudi proradi svijest da si 

svako uzme toliko vremena i da se potrudi da izdvoji što više tog „korisnog otpada“.  

Koristan je jer se može preraditi. 

Jasenka Friščić: Ja bih uputila samo pitanje gospodinu Stanku: da li postoje kakve 

naznake ili kakve projekcije vezane na skupljanje biorazgradivog otpada?. 
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Mladen Stanko: Projekcije postoje, razmišljanja jesu. Mi smo već uputili anketu našim 

građanima da li su oni za tu vrstu izdvajanja, tzv. biootpada, gdje smo naišli na 

pozitivne kritike. Stvar je u tome da mi ako i skupimo taj biootpad ne znamo kud s 

njime jer nemamo prostor za odlaganje. Premala smo tvrtka, premala sredina da bi 

išli u izgradnju nekakvih kompostana. Kada se u Varaždinu napravi kompostana koja 

je u tijeku, tada će odlučiti čelnici JLS – a, da li ćemo mi moći odvoziti tamo taj 

biootpad ili ne. Inače Ivkom odvozi, odnosno građani mogu dovoziti biootpad, recimo 

ostatke od rezanja gorica, gradnje, itd. Mi to imao u našem reciklažnom dvorištu gdje 

smo sklopili ugovor sa tvrtkom Univerzal Varaždin kojoj onda isporučujemo to i ona 

koristi za toplinsku energiju, toplanu. Jedan dio tog otpada prikupljamo na način da 

nas ljudi pozovu, besplatno dođemo, pokupimo. Ljudi mogu sami dovesti u naše 

reciklažno dvorište gdje mi to uskladištimo i dalje onda to transferiramo do 

Univerzala. Znači, počeli smo s time, ali dok čekamo da se riješi ta zakonska 

regulativa. Većina naših građana u ruralnim sredinama imaju svoje kompostane gdje 

taj svoj biootpad kompostiraju. 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednik daje točku 15. dnevnog reda na 

glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

1. Prihvaća se Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Ivanca za 
2015. godinu. 

 
2. Ovaj Zaključak i Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Ivanca 

za 2015. godinu objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
 

 

TOČKA 16. 

Izvješće o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u 2015. 

godini u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupka za izradu i 

donošenje prostornih planova na području Grada Ivanca 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 
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Z A K L J U Č A K 

Prihvaća se Izvješće o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u 

2015. godini u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupka za izradu i 

donošenje prostornih planova na području Grada Ivanca. 

 

 

TOČKA 17. 

Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na kčbr. 2774 i 2775  

u k.o. Cerje Tužno 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

                                                    O D L U K A 

o ukidanju svojstva javnog dobra na k.č.br. 2774 i 2775, 

sve u k.o. Cerje Tužno 

 

Članak 1. 

                Ovom Odlukom utvrđuje se ukidanje svojstva javnog dobra na 

nekretninama označenim kao k.č.br. 2774 k.o. Cerje Tužno, u naravi put, ukupne 

površine 273 m2, i k.č.br. 2775 k.o. Cerje Tužno, u naravi put, ukupne površine 3352 

m2, upisanim u Posjedovni list broj 1093 za k.o. Cerje Tužno, kao javno dobro, Cerje 

Tužno, sve prema Prijavnom listu za k.č.br. 1483/32, 1489/1, 1490/2, 1490/3, 1493/5, 

2774, 2775, sve u k.o. Cerje Tužno, koji je sastavni dio ove Odluke, u svrhu 

proširenja nerazvrstane ceste u Cerju Tužnom. 

Članak 2. 

                Utvrđuje se da je trajno prestala potreba za korištenjem predmetnih 

nekretnina kao javnog dobra, iz članka 1. ove Odluke, te se isključuju iz opće 

uporabe. 

 

 



33 
 

Članak 3. 

                Temeljem ove Odluke, Općinski sud u Varaždinu, Stalna služba u Ivancu, 

izvršit će  upis prava vlasništva na nekretninama iz članka 1. ove Odluke na ime i u 

korist: GRAD IVANEC, IVANEC, TRG HRVATSKIH IVANOVACA 9B, OIB: 

84121580205. 

Članak 4. 

                Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

TOČKA 18. 

Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na dijelu kčbr. 60/2, k.o. Kaniža 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 14 nazočnih 

vijećnika glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 
                                                    O D L U K A 

        o ukidanju svojstva javnog dobra na dijelu k.č.br. 60/2 k.o. Kaniža 

 

Članak 1. 

                Ovom Odlukom utvrđuje se ukidanje svojstva javnog dobra na dijelu 

nekretnine označene kao k.č.br. 60/2 k.o. Kaniža, u naravi put, u površini od 11 m2, 

upisane u z.k.ul. POPIS I za k.o. Kaniža, kao javno dobro, sve prema Prijavnom listu 

izvedenog stanja nerazvrstane ceste NC 2-310 Kaniža (Vrka) u k.o. Kaniža, koji je 

sastavni dio ove Odluke, u svrhu evidentiranja nerazvrstane ceste NC 2-310 Kaniža 

(Vrka) u katastarskom operatu i upisa iste u zemljišne knjige. 

Članak 2. 

                Utvrđuje se da je trajno prestala potreba za korištenjem dijela predmetne 

nekretnine kao javnog dobra, iz članka 1. ove Odluke, te se isključuje iz opće 

uporabe. 

Članak 3. 

                Temeljem ove Odluke, Općinski sud u Varaždinu, Stalna služba u Ivancu, 

izvršit će brisanje statusa javnog dobra na dijelu nekretnine iz članka 1. ove Odluke, 
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te će izvršiti upis prava vlasništva na ime i u korist: GRAD IVANEC, IVANEC, TRG 

HRVATSKIH IVANOVACA 9B, OIB: 84121580205. 

 

Članak 4. 

                Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

Sve točke dnevnog reda su obrađene i predsjednik zaključuje rad sjednice. 

 

Dovršeno u 19,05 sati. 

 

ZAPISNIK IZRADILA:     PREDSJEDNIK GRADSKOG 

Snježana Canjuga      VIJEĆA GRADA IVANCA: 

          Edo Rajh, dipl.oec. 
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